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Αρ. Πρωτ. 60

Α Ν Α Κ Ο Ι Ν Ω Σ Η
 

Προς: ΤΟΥΣ ΠΡΩΤΟΒΑΘΜΙΟΥΣ ΣΥΛΛΟΓΟΥΣ – ΜΕΛΗ ΤΗΣ ΟΔΥΕ (ΓΙΑ ΝΑ
ΛΑΒΟΥΝ ΓΝΩΣΗ ΟΙ ΣΥΝΑΔΕΛΦΟΙ)
 
Συνάδελφοι, Συναδέλφισσες,
Όπως γνωρίζετε το προεδρείο της ΟΔΥΕ, συναντήθηκε στις 20/2/2014 με τον
Πρωθυπουργό της χώρας, στο Μέγαρο Μαξίμου, με την παρουσία και των Υπουργών
Δικαιοσύνης Χ. Αθανασίου και Διοικητικής Μεταρρύθμισης Κ. Μητσοτάκη. Πριν
παραθέσουμε τα αποτελέσματα της συνάντησης αυτής, να σας αναφέρουμε ότι η
συζήτηση – διαπραγμάτευση έγινε πάνω σε ατζέντα με συγκεκριμένα θέματα που έθεσε
η ΟΔΥΕ, τα οποία αναγράφονται σε γραπτό υπόμνημα που δόθηκε στον Πρωθυπουργό
και έχει ήδη αναρτηθεί στη σελίδα της ΟΔΥΕ και έχει αποσταλεί με fax στους
Πρωτοβάθμιους συλλόγους.
 
Κύριο μέλημα της ΟΔΥΕ ήταν εδώ και πολλούς μήνες, στον αγώνα και την πάλη στα
κέντρα λήψης των αποφάσεων, αλλά και στα ΜΜΕ, για τη λύση των προβλημάτων μας,
να συνδυάζει την πάλη για τα προβλήματά μας - αιτήματά μας, με την ανάδειξη των
συνολικών προβλημάτων απονομής της Δικαιοσύνης, που είναι σε τελική ανάλυση και
μεγάλα κοινωνικά προβλήματα. Επίσης να αναφερθεί ότι η συνάντηση αυτή ήταν
προϊόν πολύμηνης και συντονισμένης προσπάθειας της ΟΔΥΕ, που αναδείκνυε με
επιχειρήματα, τα προβλήματα του κλάδου και της Δικαιοσύνης στα κέντρα λήψης των
αποφάσεων, αλλά και - όσο ήταν δυνατόν - στα ΜΜΕ. Έτσι αναδείχθηκε ότι η λύση των
περισσοτέρων από αυτά, ξέφευγε από τις αρμοδιότητες ενός και μόνο Υπουργού και ότι
χρειαζόταν σύσκεψη συναρμόδιων Υπουργών με τον Πρωθυπουργό σε ανώτατο
Πολιτειακό επίπεδο. Άλλωστε, όπως τονίστηκε  από το προεδρείο της ΟΔΥΕ κατά τη
συνάντηση, ήταν απαραίτητο ο ίδιος ο Πρωθυπουργός της χώρας να ασχοληθεί με ΤΑ
ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΚΑ ΠΡΟΒΛΗΜΑΤΑ ΤΗΣ ΔΙΚΑΙΟΣΥΝΗΣ, καθώς και με τα απορρέοντα από
αυτά προβλήματα του κλάδου μας.
 
Συνάδελφοι, Συναδέλφισσες,
Σας παραθέτουμε τα αποτελέσματα της συνάντησης, για ένα προς ένα τα θέματά μας,
που τέθηκαν στη διαπραγμάτευση:
 
Α. ΣΥΝΘΗΚΕΣ ΕΡΓΑΣΙΑΣ
1. Εξασφαλίστηκε η πρόσληψη και των τελευταίων 35 του διαγωνισμού του ΑΣΕΠ
2009.
2. Μετά την έκδοση της υπ΄αρ. 3355/13 απόφασης της Ολομέλειας του ΣτΕ,
αναδείξαμε τα τεράστια πλέον κενά στη Γραμματεία των Δικαστηρίων και την ανάγκη 
προκήρυξης νέου διαγωνισμού του ΑΣΕΠ για την κάλυψη αυτών. Διαπιστώθηκε
πράγματι η ανάγκη για την προκήρυξη τέτοιου διαγωνισμού, σε σύντομο διάστημα.
3. Σαν πρώτο δείγμα αυτής της διαπίστωσης, εξασφαλίσαμε τη δέσμευση για την άμεση
έκδοση ΠΥΣ και την προκήρυξη ειδικού Διαγωνισμού για την κάλυψη των  100 θέσεων
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πληροφορικής που και με ενέργειες της ΟΔΥΕ έγινε η κατανομή τους προ 3μηνών.
4. Με δεδομένη την ανάγκη φύλαξης και ασφάλειας στις Δικαστικές Υπηρεσίες της
χώρας, οριστικοποιήθηκε στη σύσκεψη η μεταφορά ή πρόσληψη, συνολικού αριθμού
500 ατόμων, για τη φύλαξη των Δικαστικών κτηρίων της χώρας. Επίσης εξασφαλίστηκε
η διάθεση κονδυλίων για αγορά εξοπλισμού ασφαλείας (x-ray κλπ).
 
Η ΟΔΥΕ, θα συνεχίσει να πιέζει για την εξασφάλιση πιστώσεων, για την
προκήρυξη νέου διαγωνισμού του ΑΣΕΠ, με σκοπό την κάλυψη όσο το δυνατόν
περισσότερων κενών οργανικών θέσεων δικαστικών υπαλλήλων, (Γραμματέων και
Eπιμελητών Δικαστηρίων), αφού δόθηκε, για το σκοπό αυτό, η σχετική έγκριση από
τον Πρωθυπουργό. Ταυτόχρονα με τα ανωτέρω, σας θυμίζουμε ότι ήδη έχουν έρθει
στις Δικαστικές Υπηρεσίες της χώρας, και με προσπάθειες της ΟΔΥΕ, 50 άτομα από το
διαγωνισμό του 2009, καθώς και 298 άτομα από την κινητικότητα. Παράλληλα
αναμένουμε 200 επιπλέον άτομα από το διαγωνισμό του 2009, που ως γνωστόν έχει
εγκριθεί η πρόσληψή τους και βρισκόμαστε στη διαδικασία κατανομής των θέσεων τους
και με πρόταση της ΟΔΥΕ προς τον Υπουργό Δικαιοσύνης γι΄ αυτή. Επίσης αναμένεται
ικανός αριθμός υπαλλήλων από τη νέα κινητικότητα, (περίπου τέλη Μαρτίου), που
βρίσκεται σε εξέλιξη.
 
Β. ΘΕΣΜΙΚΑ
1. Το προεδρείο της ΟΔΥΕ, κατά τη διάρκεια της σύσκεψης, ανέπτυξε όλα τα
επιχειρήματα, για την ανάγκη επαναφοράς μας στους βαθμούς που μας είχαν αποδοθεί
σύμφωνα με τον κώδικά μας (Ν.2812/2000), προκειμένου να δοθεί επιτέλους η
δυνατότητα επιλογής προϊσταμένων από τα Υπηρεσιακά μας Συμβούλια. Το τελικό
αποτέλεσμα ήταν να δοθεί εντολή από τον Πρωθυπουργό στους αρμόδιους Υπουργούς,
που ήταν παρόντες στη σύσκεψη, ΝΑ ΠΡΟΧΩΡΗΣΕΙ ΑΜΕΣΑ ΓΙΑ ΨΗΦΙΣΗ η σχετική
διάταξη, με όποιες τυχόν επιπρόσθετες, ευεργετικές επιπτώσεις μπορεί να έχει αυτή.
Στο σημείο αυτό να σημειώσουμε ότι, καταβλήθηκε προσπάθεια εκ μέρους του
προεδρείου της ΟΔΥΕ, η σχετική διάταξη να περιλαμβάνει και το μισθό. Παρά την
αναγνώριση του δίκαιου αιτήματος, διαπιστώθηκε ότι στην παρούσα φάση δεν μπορεί
να προχωρήσει αυτή η διάταξη. Αξίζει εδώ να αναφερθεί ότι σημαντικό ρόλο, στο να
δοθεί εντολή για την ψήφιση της διάταξης έπαιξε, η επί 2ετία αδυναμία επιλογής
προϊσταμένων στις Δικαστικές Υπηρεσίες, κάτι που κυριάρχησε στη σχετική συζήτηση.
Αυτό το αναφέρουμε επειδή η ΟΔΥΕ έκλεισε τα αυτιά της, στις σειρήνες του λαϊκισμού
όλων όσων, το προηγούμενο διάστημα πίεζαν για την αποστολή ερωτημάτων για τους
δικούς τους καθαρά ψηφοθηρικούς – παραταξιακούς λόγους, αλλά και για προκήρυξη
εκλογών για τα υπηρεσιακά συμβούλια, καθώς και όσων ως Κασσάνδρες, θεωρούσαν
αδύνατη την προώθηση για ψήφιση μιας τέτοιας διάταξης.
 
2. Τέθηκε επιτακτικά η ανάγκη αλλαγής της εργασιακής σχέσης, με νομοθετική
ρύθμιση, των συναδέλφων που ήρθαν ή θα έρθουν στα Δικαστήρια με σχέση εργασίας
Ιδιωτικού Δικαίου Αορίστου Χρόνου. Δε λάβαμε οριστική απάντηση, όμως
υπήρξε ευνοϊκή αντιμετώπιση του θέματος, για μελλοντική ρύθμιση.
 
3. Πάντως στην προσπάθεια να έρθουν θεσμικά πιο κοντά μας οι νέοι αυτοί
συνάδελφοι, υιοθετήθηκε η πρόταση της ΟΔΥΕ και εξασφαλίστηκε η  δέσμευση, ώστε 
με νομοθετική ρύθμιση, άμεσα, η μετάταξη αυτών που ήρθαν ή θα έρθουν, στις
Δικαστικές υπηρεσίες, ΝΑ ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ από τα Δικαστικά - Υπηρεσιακά μας Συμβούλια.
Όπως επίσης, τα Συμβούλιά μας να επιλαμβάνονται κάθε θέματος που αφορά την
υπηρεσιακή τους κατάσταση. (μεταθέσεις, αποσπάσεις, πειθαρχικά). Επίσης στην ίδια
διάταξη ρυθμίζονται με τον ίδιο τρόπο σχετικά θέματα όλων όσων (ΙΔΑΧ) έχουν έρθει
ήδη στις Δικαστικές Υπηρεσίες με μετάταξη ή μεταφορά, όλα τα προηγούμενα χρόνια,
πριν την έναρξη ισχύος του Ν.4024/11. (η παραπάνω διάταξη ήδη συμπεριελήφθη σε
Νομοσχέδιο του Υπουργείου Διοικητικής Μεταρ-ρύθμισης που έχει κατατεθεί στη Βουλή
και είναι το άρθρο 36).
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Γ. ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ
1. Το προεδρείο της ΟΔΥΕ, έθεσε επίμονα θέμα αναβάθμισης των αποδοχών μας.
Ειδικότερα, ανέπτυξε με έντονη επιχειρηματολογία, το γεγονός ότι παρά το ότι το έτος
1995  η πολιτεία με το Ν.2298/95 (ΦΕΚ  Α΄62), αρθ.16 παρ.19, είχε χορηγήσει σε μας
«την πάγια κατ΄ αποκοπή αποζημίωση, λόγω δικαστηριακής απασχόλησης», μειωμένη
κατά 25%, σε σχέση με αυτή των Δικαστικών Λειτουργών, με την εφαρμογή του Ν.
4024/2011, κατήργησε την καταβολή αυτή, ενώ διατηρήθηκε η καταβολή της, έστω
και μειωμένη, στους Δικαστικούς λειτουργούς, την ώρα που είναι αυτονόητο ότι δεν
σταματήσαμε να βιώνουμε τις ίδιες συνθήκες. Ο Πρωθυπουργός αναγνώρισε ΤΟ
ΔΙΚΑΙΟ ΤΟΥ ΑΙΤΗΜΑΤΟΣ και υποσχέθηκε, για λόγους «ισονομίας» και «αναλογικά
δίκαιης μεταχείρισης των Δικαστικών Υπαλλήλων», την ΕΠΑΝΑΣΥΣΤΑΣΗ και ΚΑΤΑΒΟΛΗ
ΤΟΥ, μετά την οριστικοποίηση της έγκρισης του λεγόμενου
«πρωτογενούς πλεονάσματος» από τα όργανα της ΕΕ τον Απρίλη του 2014. Μετά από
αυτό, οι Δικαστικοί Υπάλληλοι, εντάσσονται στην ομάδα των κλάδων (ένστολοι, Δικ.
Λειτουργοί) οι οποίοι μαζί με άλλα στρώματα του λαού μας – κατά τις υποσχέσεις της
Κυβέρνησης - θα είναι αυτοί στους οποίους θα δοθεί μέρος του πλεονάσματος.
 
Σε δύσκολους καιρούς η ΟΔΥΕ επιχειρεί και θέτει θέμα αναβάθμισης των αποδοχών μας
και άνοιξε το δρόμο για τη μερική ικανοποίηση αυτού του αιτήματος. Κι όλα αυτά ενώ
επί μήνες ακούγαμε επικρίσεις από κάποιους, ότι η ΟΔΥΕ δε διεκδικεί οικονομικά
αιτήματα. Η ΟΔΥΕ γνωρίζει να προωθεί και να ωριμάζει και οικονομικά αιτήματα και την
κατάλληλη χρονική στιγμή τα αναδεικνύει και τα διεκδικεί.
 
2. Στην ίδια συνάντηση θέσαμε το θέμα του τρόπου καταβολής των οδοιπορικών των
επιμελητών Δικαστηρίων και συμφωνήθηκε η ανά 2μηνο καταβολή τους (αντί 3μηνου),
με πιθανή έναρξη καταβολής αυτών το τέλος Μαρτίου 2014. Ταυτόχρονα (κι επειδή
βεβαίως δεν υπήρχε πρόβλεψη κονδυλίων στο προϋπολογισμό του 2013, για το
τελευταίο 3μηνο του έτους) ζητήθηκε η εξεύρεση πόρων και δόθηκε εντολή, να
καταβληθεί προσπάθεια εξεύρεσης των σχετικών κονδυλίων για το τελευταίο 3μηνο
του 2013.
 
Δ. ΤΑΜΕΙΟ ΝΟΜΙΚΩΝ
Αναπτύχθηκε διεξοδικά το χρόνιο και άλυτο επί δεκαετίες πρόβλημα της ταυτόχρονης
συνταξιοδότησης από το Ταμείο Νομικών. Ο Υπουργός Δικαιοσύνης δεσμεύτηκε, για
την ανάληψη πρωτοβουλίας, ώστε σε συνεννόηση με τον Υπουργό Εργασίας, να
εξευρεθεί λύση γι΄αυτό το πρόβλημα.
 
Ε. ΑΞΙΟΛΟΓΗΣΗ
Με την ευκαιρία της επικοινωνίας μας αυτής, να σας ενημερώσουμε, σχετικά με το
σημαντικό θέμα της αξιολόγησης: Εξασφαλίσαμε το ότι η αξιολόγηση του σχεδίου
Νόμου των Δημοσίων Υπαλλήλων, που ήδη έχει κατατεθεί στη Βουλή, δεν μας αφορά.
Παράλληλα το ΔΣ της ΟΔΥΕ, αποφάσισε συγκρότηση διαπαραταξιακής επιτροπής, για
τη σύνταξη Προεδρικού Διατάγματος, που αφορά τον τύπο και το περιεχόμενο των
εκθέσεων αξιολόγησης των Δικαστικών Υπαλλήλων, η έκδοση του οποίου προβλέπεται
από το άρθρο 62 του Κώδικά μας και η οποία καθυστερούσε επί 14 χρόνια. Οι εργασίες
της επιτροπής βρίσκονται σε εξέλιξη και θα ολοκληρώσει σύντομα το έργο της. Είναι
αυτονόητο, ότι με την έκδοση αυτού του Προεδρικού Διατάγματος, θα κατοχυρωθεί
πάγια και πλήρως ο κλάδος μας, από την όποια αξιολόγηση της δημόσιας Διοίκησης και
από τους όποιους κινδύνους μπορεί να περικλείει αυτή στο μέλλον. (διαθεσιμότητες,
απολύσεις κλπ). Για αρκετά από αυτά που σας παραθέτουμε, είχαν ήδη τεθεί οι βάσεις,
για την επίτευξή τους και από τις προηγούμενες διοικήσεις της ΟΔΥΕ. 
 
ΣΗΜΑΝΤΙΚΗ ΠΑΡΑΤΗΡΗΣΗ:
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ΤΟ ΤΕΛΕΥΤΑΙΟ ΔΙΑΣΤΗΜΑ (ΚΑΙ ΜΕΤΑ ΤΗ ΔΗΜΟΣΙΟΠΟΙΗΣΗ ΤΗΣ ΕΠΙΚΕΙΜΕΝΗΣ
ΣΥΝΑΝΤΗΣΗΣ ΜΕ ΤΟΝ ΠΡΩΘΥΠΟΥΡΓΟ) ΓΙΝΑΜΕ ΜΑΡΤΥΡΕΣ ΤΟΥ ΘΛΙΒΕΡΟΥ
ΦΑΙΝΟΜΕΝΟΥ, ΚΑΠΟΙΟΙ ΝΑ ΔΙΑΔΙΔΟΥΝ ΕΝΤΟΝΑ ΚΑΙ ΣΚΟΠΙΜΑ ΣΤΟΥΣ
ΣΥΝΑΔΕΛΦΟΥΣ ΟΤΙ, ΔΗΘΕΝ Η ΟΔΥΕ (ΚΑΙ ΕΙΔΙΚΟΤΕΡΑ ΤΟ ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ) ΕΠΡΟΚΕΙΤΟ
ΝΑ ΔΙΑΠΡΑΓΜΑΤΕΥΤΕΙ ΤΟ ΩΡΑΡΙΟ ΓΙΑ ΤΗΝ ΙΚΑΝΟΠΟΙΗΣΗ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ
ΑΙΤΗΜΑΤΩΝ.
 
Η ανακοίνωση αυτή αποτελεί απάντηση σε όλους αυτούς. Και πάντως κατά τη διάρκεια
της παραπάνω συνάντησης ΔΕΝ ΤΕΘΗΚΕ ΘΕΜΑ ΩΡΑΡΙΟΥ από κανέναν και εάν ετίθετο
το Προεδρείο της ΟΔΥΕ ήξερε να δώσει τις κατάλληλες απαντήσεις. Η ΟΔΥΕ, στο
επόμενο διάστημα θα παρακολουθεί βήμα-βήμα την υλοποίηση των  συμφωνηθέντων
κατά τη σύσκεψη με τον Πρωθυπουργό και θα σας ενημερώνει σε τακτά διαστήματα.
 
Συνάδελφοι, Συναδέλφισσες,
Είναι βέβαιο, ότι χρειάζεται η ανάπτυξη πάλης και αγώνων για την απαλλαγή του λαού
μας από τα μνημόνια και τις αιτίες που τα γεννούν. Στον αγώνα αυτόν, ο κλάδος
οφείλει να είναι μπροστάρης. Η ΟΔΥΕ, μέσα σ΄ αυτές τις αντίξοες συνθήκες, παλεύει
για την επίλυση χρόνιων και οξυμένων κλαδικών προβλημάτων, καθώς και
προβλημάτων απονομής της Δικαιοσύνης. Το ΔΣ και το Προεδρείο της ΟΔΥΕ τους
τελευταίους 15 μήνες της θητείας του, έχει να επιδείξει αυτά που ήδη γνωρίζει ο
καθένας σας.
 

ΜΕ ΑΓΩΝΙΣΤΚΟΥΣ ΧΑΙΡΕΤΙΣΜΟΥΣ
 

Για το Δ.Σ. της Ο.Δ.Υ.Ε.
 

Ο Πρόεδρος Ο Γεν. Γραμματέας 
ΛΑΜΠΡΟΣ ΧΑΝΔΡΙΝΟΣ ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΛΙΑΤΣΟΣ
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